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1. Jerzy Skrzypiec 07.12.2010
Wykonania  oświetlenia  w  centrum
Nowej Wsi

Protokół nr 2/10 
z Komisji Strategii 
i Rozwoju z dnia 07.12.2010 r.

2. Piotr Barański 17.12.2010

Zmiany organizacji ruchu przy ulicy
Gdańskiej  i  Długiej  oraz  przy
lodowisku.  Należ  postawić  w  tych
miejscach znaki zakazu postoju oraz
zatrzymywania  się  ze  względu  na
zwężenie  tych  ulic  spowodowane
zaleganiem śniegu.

Protokół nr IV/10 z Sesji Rady 
Miejskiej 
z dnia 17.12. 2010 r.

3. Jerzy Skrzypiec 24.02.2011
Podłączenia  dwóch  lamp
oświetleniowych  na  posesji  nr  34  
w Nowej Wsi Goszczańskiej

Protokół nr V.2011 
z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
24.02.2011 r.

4. Liviu Pecican 24.02.2011
Ustawienia  znaku  miejsca
parkingowego  dla  osoby
niepełnosprawnej przy poczcie.

Protokół nr V.2011 
z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
24.02.2011 r.

5. Andrzej Drapiewski 24.02.2011
Wskazania  niebezpiecznych  miejsc
na terenie gminy

Protokół nr V.2011 
z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
24.02.2011 r.

6. Andrzej Drapiewski 29.04.2011
Wyrażenia  patriotyzmu  poprzez
wywieszenie flagi na swojej posesji

Protokół nr VIII.2011 
z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
29.04.2011 r.

7. Barbara Franc 13.06.2011

Wspólnego  spotkania  rady
rodziców,  osób  zainteresowanych  i
Pana burmistrza w sprawie przyjęcia
uczniów klasy I do SP nr 2

Protokół nr 7.2011 
z Komisji Strategii 
i Rozwoju z dnia 13.06.2011 r.

8. Mariusz Woźniak 15.06.2011
Remontu  w  pokoju  ewidencji
działalności gospodarczej

Protokół nr IX.2011 
z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
15.06.2011 r.



9. Witold Szydełko 27.06.2011
Ustawienia  koszy  do  segregacji
odpadów w centrum Goszcza

Protokół nr 8.2011 
z Komisji Strategii 
i Rozwoju z dnia 27.06.2011 r.

10. Jerzy Skrzypiec 07.10.2011

Zaprojektowania  studzienki
kanalizacyjnej  przy  placu  zabaw  
w Drągowie, zrealizowania wniosku

w  sprawie  oświetlenia  placu  w
Nowej Wsi Goszczańskiej

Protokół nr XII.2011 
z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
7.10.2011 r.

11. Andrzej Drapiewski 07.10.2011
Na okres remontu ul. Wrocławskiej
zlikwidować znak zakazu przejazdu
wzdłuż torów.

Protokół nr XII.2011 
z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
7.10.2011 r.

12. Mieczysław Plizga 07.10.2011

Zwrócenia  się  do  starostwa  w
sprawie  ustawienia  znaku
ograniczenia  prędkości  od  kościoła
do starego przejazdu kolejowego w
Grabownie Wielkim

Protokół nr XII.2011 
z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
7.10.2011 r.

13. Przemysław Paprocki 25.11.2011
Utworzenia  drużyny  w  Klubie
Lotnik dla obecnych trampkarzy 

Protokół nr XIII.2011 
z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
25.11.2011 r. 

14. Mariusz Woźniak 25.11.2011

Wycięcia  drzewa,  które  zasłania
wyjazd z ulicy Leśnej na Trzebnicą
oraz  przycięcia  żywopłotu,  który
ogranicza widoczność jadąc z miasta
na ulicę Trzebnicką.

Protokół nr XIII.2011 
z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
25.11.2011 r.

15. Liviu Pecican 13.12.2011

Wycięcia drzew, które rosną przy ul.

1  -  go Maja na odcinku od sklepu
Biedronka do Komisariatu Policji.

Protokół nr 12.2011 
z Komisji Strategii i Rozwoju z
dnia 13.12.2011 r.  

16. Witold Szydełko 16.12.2011 Włączania  lamp  wcześniej
wieczorem  
i  aby  lampy  były  włączone  dłużej

Protokół nr XIV.2011 
z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
16.12.2011 r.



rano

17. Liviu Pecican 16.12.2011
Przeprowadzić  przegląd  krat
kanalizacji sanitarnej 

Protokół  nr  XIV.2011  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
16.12.2011 r.

18. Andrzej Moczulski 08.02.2012

W miejscowościach Grabowno Małe

i  Bukowinka  doszło  do  awarii
oświetlenia

Protokół  nr  13.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 08.02.2012 r.

18. Przemysław Paprocki 09.02.2012
Sprawdzić  stan  drogi  w  Goli
Wielkiej po stronie leśniczówki.

Protokół  nr  XVI.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
09.02.2012 r.

19. Mieczysław Plizga 09.02.2012
Czy  jest  możliwość  zatrudnienia
elektryka,  który  naprawiałby
oświetlenie

Protokół  nr  XVI.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
09.02.2012

20. Andrzej Moczulski 26.03.2012
Kiedy  rozpocznie  się  remont  dróg
gruntowych

Protokół  nr  14.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 26.03.2012 r.

21. Jerzy Skrzypiec 26.03.2012
Nie  świecą  lampy  w  Nowej  Wsi
Goszczańskiej

Protokół  nr  14.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 26.03.2012 r.

22. Przemysław Paprocki 27.03.2012

Czy do Urzędu docierają zgłoszenia
od rolników, którzy ponieśli  straty  
w związku  z zamarznięciem upraw,
czy  jest  planowane  powołanie
Komisji,  która  będzie  szacować
straty

Protokół nr XVII.2012 z Sesji
Rady  Miejskiej  z  dnia
27.03.2012

23. Piotr Barański 27.03.2012
Proszę o przedstawienie wizualizacji
przebudowy targowiska

Protokół nr XVII.2012 z Sesji
Rady  Miejskiej  z  dnia
27.03.2012

24. Witold Szydełko 27.03.2012 Ustawienia  kontenerów  do Protokół nr XVII.2012 z Sesji



segregacji  odpadów  koło  sklepu
Pana Gierszona

Rady  Miejskiej  z  dnia
27.03.2012

25. Jerzy Skrzypiec 27.03.2012
Czy  jest  możliwość  przekazania
informacji  na  temat  postępowania  
z eternitem

Protokół nr XVII.2012 z Sesji
Rady  Miejskiej  z  dnia
27.03.2012

26. Andrzej Drapiewski 27.03.2012
Czy jest przewidziane utwardzenie  
i  wyrównanie  drogi  gruntowej  nad
nasypem  kolejowym  przy  wąwozie
RAL

Protokół nr XVII.2012 z Sesji
Rady  Miejskiej  z  dnia
27.03.2012

27. Liliana Gawin - Kahla 24.04.2012

Jaka  jest  techniczna  możliwość
wyznaczenia  przejścia  dla  pieszych
na skrzyżowaniu ulic Wielkopolska 
i  Sportowa  oraz  Wielkopolska  
i Partyzantów. I jaka jest techniczna
możliwość  oświetlenia  osiedla  za
stadionem przy ul. Sportowej

Protokół  nr  15.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 24.04.2012 r.

28. Stanisław Adamski 24.04.2012
Czy  istnieje  możliwość
zorganizowania  przez  Gminny
Ośrodek  Sportu  
i Rekreacji lub inną naszą jednostkę
kolonii  dla  naszych  dzieci  za
odpłatnością

Protokół  nr  15.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 24.04.2012 r.

29. Witold Szydełko 26.04.2012
Kiedy zostanie  usunięty mur,  który
został  przewrócony  w  czasie
wypadku

Protokół nr XVIII.2012 z Sesji
Rady  Miejskiej  z  dnia
26.04.2012

30. Andrzej Drapiewski 21.05.2012
Czy  istnieje  możliwość  zasypania
dziur  w drodze nad torami  idąc od
ulicy Stolarskiej do Wrocławskiej

Protokół  nr  16.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 21.05.2012 r.

31. Mieczysław Kowalski 21.05.2012
Czy  GOSIR  planuje  wzorem  lat
poprzednich  ustawić  telebim,
abyśmy  mogli  kibicować  naszej
drużynie  piłkarskiej  podczas

Protokół  nr  16.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 21.05.2012 r.



Mistrzostw Europy

32. Jerzy Skrzypiec 19.06.2012
Proszę  o  odpowiedź  na  piśmie  
w  sprawie  oświetlenia   placu  w
Nowej Wsi Goszczańskiej

Protokół  nr  17.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 19.06.2012 r.

33. Witold Szydełko 21.06.2012
Czy  w  planie  Komisji  rewizyjnej
jest błąd jeśli chodzi o nazwę klubu?
Klub  Sportowy  Lotnik  chyba  nie
istnieje  i  czy  nie  powinna  widnieć
nazwa  Gminny  Klub  Sportowy
Lotnik

Protokół  nr  XIX.2012  
z  Sesji  rady  Miejskiej  
z dnia 21.06.2012

             18.10.2012

34. Mieczysław Plizga 21.06.2012

Zawnioskował,  aby  Rada  Miejska
wystąpiła  do  Starostwa
Powiatowego  
o  remont  drogi  powiatowej
pomiędzy  Twardogórą,  przez
Grabowno  Wielkie  do  drogi
wojewódzkiej  w  miejscowości
Dobroszyce

Protokół  nr  XIX.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
21.06.2012

35. Mariusz Woźniak 21.06.2012 Zwrócił  uwagę  na  problem
zarastających trawą chodników przy
ul. Leśnej

Protokół  nr  XIX.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
21.06.2012

36. Mariusz Woźniak 04.09.2012
Zwracam  uwagę,  na  zalegające  po
prawej  stronie  przy  wyjeździe  z
ulicy  Wrocławskiej  suche  konary
drzew

Protokół  nr  18.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 04.09.2012 r.

37. Witold Szydełko 06.09.2012
Czy dokarmiane są ryby w zbiorniku
przy basenie

Protokół  nr  XX.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.09.2012

38. Jerzy Skrzypiec 06.09.2012 Czy  istnieje  możliwość
zainstalowania  klimatyzacji  w
pomieszczeniu rentgenowskim

Protokół  nr  XX.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.09.2012

Proszę  o  sprawdzenie  przebiegu Protokół  nr  XX.2012  



35. Przemysław Paprocki 06.09.2012 drogi  w  kierunku  Bukowiny
Sycowskiej.  Są  sygnały,  ze  przez
część  prywatnej  posesji  nr  17  i  18
przebiega droga

z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.09.2012

36. Andrzej Drapiewski 06.09.2012
Proszę  o  wykoszenie  zarośli  na
skrzyżowaniu  ulic  Poznańskiej  
i Krzywej

Protokół  nr  XX.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.09.2012

37. Mieczysław Kowalski 06.09.2012
Na warsztatach szkolnych przy ulicy
Gdańskiej  w  dalszym  ciągu  wisi
tablica, że obiekt jest na sprzedaż

Protokół  nr  XX.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.09.2012

38. Jerzy Skrzypiec 18.10.2012 Kiedy  zostanie  zrealizowany  punkt
świetlny  w  Nowej  Wsi
Goszczańskiej

Protokół  nr  XXI.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
18.10.2012

39. Witold Szydełko 18.10.2012
Światła  są  wyłączane  za  wcześnie
rano

Protokół  nr  XXI.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
18.10.2012

40. Przemysław Paprocki 18.10.2012
Zawnioskował  aby usytuować  pasy
przejścia  dla  pieszych  przy  bramie
wjazdowej  do  Gminnego  Ośrodka
Sportu i Rekreacji

Protokół  nr  XXI.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
18.10.2012

41. Mieczysław Plizga 18.10.2012

Proszę  o  interwencję  w  Starostwie
Powiatowym.  W  maju  składałem
wniosek  o  ustawienie  znaku
ograniczenia prędkości od kościoła  
w kierunku stacji

Protokół  nr  XXI.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
18.10.2012

42. Liliana Gawin - Kahla 18.10.2012
Zawnioskowała  o  przejście  dla
pieszych  przy  zbiegu  ulic
Partyzantów  
i Wielkopolskiej

Protokół  nr  XXI.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
18.10.2012

43. Jerzy Skrzypiec 18.10.2012
Zwrócił uwagę na wysoki próg przy
wjeździe do Ośrodka Rehabilitacji

Protokół  nr  XXI.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
18.10.2012



44. Przemysław Paprocki 18.10.2012
Zawnioskował,  aby  przeanalizować
wysokość podatku rolnego na 2013
rok  
i w razie potrzeby podjąć stosowną
uchwałę

Protokół  nr  XXI.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
18.10.2012

45. Jerzy Skrzypiec 18.10.2012 Kiedy  będzie  zrealizowany  punkt
świetlny  w  Nowej  Wsi
Goszczańskiej 

Protokół  nr  XXI.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
18.10.2012

46. Witold Szydełko 18.10.2012
Światła  są  wyłączane  za  wcześnie
rano

Protokół  nr  XXI.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
18.10.2012

47. Witold Szydełko 20.11.2012
Jak  funkcjonuje  kanalizacja  
z przepompowniami

Protokół  nr  20.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 20.11.2012 r.

48. Mieczysław Plizga 20.11.2012
Jak wygląda sprawa opodatkowania
właścicieli  działek  budowlanych  za
doprowadzenie  gazu,  wody  
i wybudowanie drogi

Protokół  nr  20.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 20.11.2012 r.

49. Andrzej Drapiewski 22.11.2012
Czy  Gmina  przejmując  Plac
Kolejowy przejęła drogę od Krzywej
do  Kilińskiego  nad  torami  za
mostem

Protokół  nr  XXII.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
22.11.2012

50. Stanisław Adamski 22.11.2012
Czy  Pan  Andrzej  Drapiewski
upewnił  się,  że  został  wykoszony
narożnik na zakręcie ul. Poznańskie

Protokół  nr  XXII.2012  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
22.11.2012

51. Sylwia Sobczak 11.12.2012
Od  pewnego  czasu  w  nocy  gasną
lampy,  czy  to  dotyczy  wszystkich
miejscowości gminy

Protokół  nr  21.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 11.12.2012 r.

52. Andrzej Drapiewski 12.12.2012
Zasugerował,  aby  w  przyszłości,
jeśli  istnieje  taka  możliwość,
przewidzieć  
w budżecie środki na osiedla

Protokół  nr  22.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 12.12.2012 r.



53. Przemysław Paprocki 21.12.2012
Chciałbym  złożyć  wniosek  o
monitoring  miejsc  niebezpiecznych
przy ul.  1 – go Maja koło zakładu
Ilpea,  sklepu  Biedronka  oraz
przejazdu kolejowego

Protokół nr XXIII.2012 z Sesji
Rady  Miejskiej  z  dnia
21.12.2012

54. Przemysław Paprocki 07.02.2013 Droga  w  kierunku  Bukowiny  jest
bardzo trudno przejezdna

Protokół nr XXIV.2013 
z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
07.12.2013

55. Mieczysław Kowalski 07.02.2013

Zasugerował  aby  Wysoka  Rada
powróciła  do  uchwał  dotyczących
nowego  systemu  gospodarki
odpadami  w  związku  ze  zmianą
ustawy  „śmieciowej”,  która
dopuszcza  mieszanie  opłat,  a  także
rozszerza  katalog  wyposażenia
gospodarstw  
w  urządzenia.  Uważam,  że  ustawa
jest  zła  i  mimo,  że  nowy  system
będzie obowiązywał od lipca to już
teraz opłaty musiały wzrosnąć

Protokół  nr  XXIV.2013  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
07.02.2013

56. Mieczysław Plizga 07.02.2013

Rada  Miejska  miała  wystąpić  
z wnioskiem do Starostwa, w jakim
okresie  zostanie  przeprowadzony
remont  drogi  448  od  przejazdu
kolejowego w kierunku Dobroszyc.
Chciałbym usłyszeć  odpowiedź.  Po
drugie należałoby ponowić wniosek 
o  ustawienie  znaku  ograniczenia
prędkości w Grabownie Wielkim na
odcinku od kościoła do stacji PKP.

Protokół  nr  XXIV.2013  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
07.02.2013

57. Liliana Gawin - Kahla 07.02.2013
Proszę o oznakowanie Wesółki Protokół  nr  23.2012  

z  Komisji  Strategii  



i Rozwoju z dnia 07.02.2013 r.

58. Piotr Barański 07.02.2013
Czy  coś  się  zmieniło  w  zimowym
utrzymaniu dróg. Można zauważyć,
że  na  drodze  leżą  kamienie.  Jest
wrażenie, że drogi były posypywane
żwirem

Protokół  nr  23.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 07.02.2013 r.

59. Mariusz Woźniak 07.02.2013 Czy  Gmina  może  odśnieżać  w
zamian za zwiększone podatki

Protokół  nr  23.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 07.02.2013 r.

60. Sylwia Sobczak 07.02.2013
Lustro w Domasławicach było zbite,
obudowa z tego lustra  była  zdjęta  
i postawiona koło słupka. W chwili
obecnej  nie  ma  tej  obudowy  koło
słupka

Protokół  nr  23.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 07.02.2013 r.

61. Piotr Barański 07.02.2013

Należy  zabezpieczyć  uszkodzone
schodki przy zejściu od Pana Kropki
oraz, że wokół basenu ustawione są
podwójne  lampy  oświetleniowe  tj.
lampy  niskie  i  lampy  wysokie.
Wszystkie  lampy świecą  w małych
odległościach od siebie

Protokół  nr  23.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 07.02.2013 r.

62. Liliana Gawin - Kahla 07.02.2013
Ponowiła  wniosek  o  pasy  dla
pieszych  na  ul.  Wielkopolskiej  w
Twardogórze. 

Protokół  nr  23.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 07.02.2013 r.

63. Liliana Gawin - Kahla 25.03.2013

Czy  nie  można  by  było  podzielić
Komisji na 2 spotkania w przypadku
gdy  jest  dużo  uchwał  bo  za  długo
trwa  
i czy Komisja mogłaby się zaczynać
około godziny 17

Protokół  nr  24.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 25.03.2013 r.

64. Piotr Barański 25.03.2013
Czy  jest  możliwość  wystąpienia  
z  wnioskiem  do  firmy  Tauron   

Protokół  nr  24.2012  
z  Komisji  Strategii  



o  oświetlenie  uliczne  na
skrzyżowaniu ul. Róż i Partyzantów

i Rozwoju z dnia 25.03.2013 r.

65. Liliana Gawin - Kahla 26.03.2013
Czy jeżeli  nie  zmieniamy odbiorcy
na  wywożenie  odpadów
komunalnych, to czy nie zmieni nam
warunków umowy

Protokół  nr  XXV.2013
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
26.03.2013

66. Andrzej Moczulski 26.03.2013 Jeżeli  chcę  śpiewać  publicznie
oryginalne  utwory,  to  muszę  mieć
pozwolenie z ZAIKSu

Protokół  nr  XXV.2013
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
26.03.2013

67. Mieczysław Plizga 26.03.2013
Obowiązek zapłaty i odbioru śmieci
narzucany jest  przez  ustawodawcę  
a  Gmina  musi  ten  obowiązek
realizować

Protokół  nr  XXV.2013
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
26.03.2013

68. Przemysław Paprocki 26.03.2013

Organizuję koncerty charytatywnie  
i  gram  tylko  i  wyłącznie  swoją
muzykę. ZAIKS nakazał mi przesłać
nagrania,  teksty  autorów,  żeby
sprawdzić,  czy  nikt  wcześniej
takiego  utworu  nie  skomponował.
Powiedzieli,  ze  mają  
3  miesiące  czasu  na  sprawdzenie
wiarygodności,  że  wykonywany
utwór  pochodzi  z  własnej
kompozycji.

Protokół  nr  XXV.2013
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
26.03.2013

69. Jerzy Skrzypiec 26.03.2013

Proszę  Pana  Burmistrza  o
wystąpienie  
z  wnioskiem  do  Wojewody
Dolnośląskiego  i  Marszałka
Województwa  Dolnośląskiego  o
zwrot  refundacji  kosztów
związanych  
z  wprowadzeniem  w  życie  ustawy

Protokół  nr  XXV.2013
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
26.03.2013



obowiązującej  od  1  lipca  2013,  po
dokonaniu  wyliczenia  wzrostu
kosztów  na  jednego  mieszkańca
Gminy  
w stosunku do obecnie ponoszonych
kosztów  obowiązującej  dotychczas
ustawy.

70. Przemysław Paprocki 26.03.2013
Czy opłata w ZAIKS za występy jest
stała, czy różna

Protokół  nr  XXV.2013
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
26.03.2013

71. Mariusz Woźniak 26.03.2013
Czy  jak  będzie  mecz  Polska  –
Serbia,  to  czy  będzie  jakaś  pula
biletów zarezerwowanych

Protokół  nr  XXV.2013
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
26.03.2013

72. Andrzej Drapiewski 14.05.2013 Czy  istnieje  możliwość  budowy
drogi dojazdowej do posesji

Protokół  nr  25.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 14.05.2013 r.

73. Jerzy Skrzypiec 16.05.2013
Czy  mamy  już  wiedzę  na  temat
ilości osób płacących za odpady, czy
jesteśmy  w  stanie  wyliczyć  ile
dodatkowych  pieniędzy wpłynie  do
Gminy

Protokół  nr  XXVI.2013
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
16.05.2013

74. Witold Szydełko 25.06.2013
Stwierdził,  że  nie  ma  potrzeby
budować  ronda  one  są  przede
wszystkim za wąskie

Protokół  nr  26.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 25.06.2013 r.

75. Przemysław Paprocki 25.06.2013
Należy założyć progi zwalniające na
nowo  wybudowanej  drodze  przez
stare Moszyce

Protokół  nr  26.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 25.06.2013 r.

76. Liliana Gawin - Kahla 25.06.2013
Przy  ul.  Wielkopolskiej  i
Partyzantów  zrobić  przejście  dla
pieszych, gdyż nie ma tam żadnych
znaków

Protokół  nr  26.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 25.06.2013 r.

Czy  teren  gdzie  ma  zostać Protokół  nr  26.2012  



77. Piotr Barański 25.06.2013 przeniesiony  PKS nie  jest  za  mały
dla autobusów

z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 25.06.2013 r.

78. Mieczysław Plizga 25.06.2013
Ustawić  znak  ograniczenia
prędkości do 40 km/h w Grabownie
Wielkim,  gdyż  na  samym  zakręcie
stoi niebezpieczny słup

Protokół  nr  26.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 25.06.2013 r.

79. Mieczysław Kowalski 25.06.2013
Problem z psem, który znajduje się 
w ZGKIM, który strasznie  wyje  w
nocy

Protokół  nr  26.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 25.06.2013 r.

80. Mariusz Woźniak 25.06.2013 Gdzie ma być drugi RIPOK
Protokół  nr  26.2012  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 25.06.2013 r.

81. Witold Szydełko 28.06.2013
Dlaczego w naszej Gminie nie odbył
się przetarg na wykonanie usługi w
postaci odbioru odpadów, czy to się
nie odbywa za naruszeniem prawa

Protokół  nr  XXVII.2013  z
Sesji  Rady  Miejskiej  z  dnia
28.06.2013

82. Mariusz Woźniak 28.06.2013
 Przy  jednej  ze  studzienek  przy
posesji nr 6 na ul. Leśnej zapadł się
asfalt  a  przy  posesji  nr  10  jest
przekrzywiona  lampa.  Prosiłbym
również o popryskanie chemikaliami
chwastów  na  odcinku  gdzie  nie
mieszkają mieszkańcy

Protokół  nr  XXVII.2013  z
Sesji  Rady  Miejskiej  z  dnia
28.06.2013

83. Mieczysław Plizga 28.06.2013
W  kierunku  stacji  przy  posesji  nr
117  
w Grabownie Wielkim jest  głęboki
rów. Droga leci spadem i ta dróżka
jest  zalewana  i  nie  ma  możliwości
dojazdu do posesji

Protokół  nr  XXVII.2013  z
Sesji  Rady  Miejskiej  z  dnia
28.06.2013

84. Jerzy Skrzypiec 10.09.2013
Kiedy  ruszy  remont  Ośrodka
Zdrowia

Protokół  nr  27.2013  
z Komisji Strategii 



w Goszczu i Rozwoju z dnia 10.096.2013

85. Mariusz Woźniak 10.09.2013
Na jakim etapie  jest  remont  drogi  
w Olszówce

Protokół  nr  27.2013  
z Komisji Strategii 
i Rozwoju z dnia 10.09.2013

86. Mariusz Woźniak 12.09.2013
Jaki  jest  przewidywany  termin
zakończenia  przebudowy
skrzyżowania koło policji

Protokół nr XXVIII.2013 z 
Sesji Rady Miejskiej z dnia 
12.09.2013 r.

87. Przemysław Paprocki 17.10.2013 Na  kiedy  planowany  jest  termin
zakończenia budowy ronda

Protokół nr XXX.2013 z Sesji 
Rady Miejskiej z dnia 
17.10.2013 r.

88. Andrzej Drapiewski 12.11.2013
Zwrócić  się  do  PKP  w  celu
dogadania  się  o  możliwość
oświetlenia  ścieżki  rekreacyjnej,
która przylega do ich terenu.

Protokół  nr  31.2013  
z Komisji Strategii 
i Rozwoju z dnia 12.11.2013

89. Mieczysław Kowalski 12.11.2013
Wyznaczyć  trzy  miejsca  do
parkowania autobusów dowożących
pracowników do Boscha

Protokół  nr  31.2013  
z Komisji Strategii 
i Rozwoju z dnia 12.11.2013

90. Andrzej Hnat 14.11.2013
Pobocza  i  rowy  przy  drodze  
z  Chełstowa  do  Ostrowiny  są
nieczyszczone

Protokół nr XXXI.2013 z Sesji
Rady Miejskiej z dnia 
14.11.2013 r.

91. Witold Szydełko 14.11.2013
Droga  z  Chełstowa  do  Ostrowiny
jest  
w rozsypce

Protokół nr XXXI.2013 z Sesji
Rady  Miejskiej  z  dnia
14.11.2013 r.

92. Mariusz Woźniak 17.12.2013
Droga  przy  ulicy  Leśnej  nie  ma
utwardzonej  nawierzchni,  nie  ma
świateł i kanalizacji

Protokół  nr  32.2013  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 17.12.2013

93. Andrzej Hnat 19.12.2013 Nadanie  nazwy ulicy „Tartacznej”  
i nadanie nazwy nowemu rondu

Protokół  nr  XXXII.2013  z
Sesji  Rady  Miejskiej  z  dnia
19.12.2013 r.

94. Piotr Barański 19.12.2013 Nadanie  nazw  wszystkim  trzem
rondom w Twardogórze

Protokół  nr  XXXII.2013  z
Sesji  Rady  Miejskiej  z  dnia
19.12.2013 r.



95. Andrzej Drapiewski 19.12.2013 Droga  na  ulicy  Kmicica  jest  nadal
nieprzejezdna

Protokół  nr  XXXII.2013  z
Sesji  Rady  Miejskiej  z  dnia
19.12.2013 r.

96. Witold Szydełko 28.01.2014 Dlaczego  inne  gminy  mają  niższy
podatek rolny

Protokół nr 33.2014 
z Komisji Strategii 
i Rozwoju z dnia 28.01.2014 r.

97. Barbara Franc 28.01.2014
W  budynku  po  starym  kinie
urzęduje  młodzież,  czy  jest
możliwość  aby  gmina  na  to
zareagowała

Protokół  nr  33.2014  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 28.01.2014 r.

98. Andrzej Hnat 28.01.2014 Nadanie nazwy nowemu rondu
Protokół  nr  33.2014  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 28.01.2014 r.

99. Andrzej Drapiewski 28.01.2014 Droga  do  Państwa  Łuczaków  ma
duże koleiny.

Protokół  nr  33.2014  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 28.01.2014 r.

100. Barbara Franc 28.01.2014 Jak się przedstawia sytuacja działki
koło Biedronki

Protokół  nr  33.2014  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 28.01.2014 r.

101. Andrzej Hnat 28.01.2014 Budynek  naprzeciwko  ratusza  jest  
w okropnym stanie

Protokół  nr  33.2014  
z  Komisji  Strategii  
i Rozwoju z dnia 28.01.2014 r.

102. Andrzej Obiegło 28.01.2014
Czy  możemy  wywrzeć  presję  na
niektórych  mieszkańcach,  aby  nie
gromadzili  opału  na  chodnikach
należących do gminy

Protokół nr 33.2014 
z Komisji Strategii 
i Rozwoju z dnia 28.01.2014 r.

103. Andrzej Drapiewski 06.03.2014 Czy  jest  szansa  na  uzupełnienie
chodnika przy ulicy Kilińskiego jak
się schodzi ze ścieżki dydaktycznej.

Protokół  nr  XXXIV.2014  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.03.2014 r.



104 Przemysław Paprocki 06.03.2014 Czy  jest  szansa  na  zmianę
organizacji  ruchu  z  ronda  na  ulicę
Poznańską.

Protokół  nr  XXXIV.2014  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.03.2014 r.

105. Witold Szydełko 06.03.2014 Budowa chodnika  w Goszczu  przy
dwóch niebezpiecznych zakrętach.

Protokół  nr  XXXIV.2014  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.03.2014 r.

106. Piotr Barański 06.03.2014 Na wysokości  sklepu  „Kamel”  jest
zatoczka,  która  do  nikąd  nie
prowadzi, czy ona tam zostanie.

Protokół  nr  XXXIV.2014  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.03.2014 r.

107. Jerzy Skrzypiec 06.03.2014 Kiedy będzie podciągnięta woda do
Państwa Łodygów.

Protokół  nr  XXXIV.2014  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.03.2014 r.

108. Mariusz Woźniak 06.03.2014 Postawienie  koszy  na  śmieci  przy
ulicy  Wrocławskiej  obok  sklepu
„DINO”.

Protokół  nr  XXXIV.2014  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.03.2014 r.

109. Liliana Gawin - Kahla 06.03.2014 Oświetlenie ulicy Sportowej.
Protokół  nr  XXXIV.2014  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.03.2014 r.

110. Liliana Gawin - Kahla 06.03.2014 Poprawienie nawierzchni przy ulicy
Partyzantów i Wielkopolskiej.

Protokół  nr  XXXIV.2014  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.03.2014 r.

111. Liliana Gawin - Kahla             06.03.2014 Na  kiedy  jest  przewidziany  termin
położenia  nawierzchni  bitumicznej
przy  ul.  Partyzantów  
i Wielkopolskiej.

Protokół  nr  XXXIV.2014  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.03.2014 r.



112. Mieczysław Plizga             06.03.2014 Czy  na  Dni  Twardogóry  będzie
zaplanowany  przyjazd
motocyklistów.

Protokół  nr  XXXIV.2014  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
06.03.2014 r.

113. Andrzej Drapiewski
           
             23.04.2014

Na ulicy 1 Maja od ronda do Placu
Kolejowego  nie  ma  żadnego
przejścia dla pieszych

Protokół nr 34.2014 z Komisji
Strategii  i  Rozwoju  z  dnia
23.04.2014 r.

114. Sylwia Sobczak              23.04.2014 Ochronna  barierka  przy  świetlicy  
w Domasławicach

Protokół nr 34.2014 z Komisji
Strategii  i  Rozwoju  z  dnia
23.04.2014 r.

115. Piotr Barański              23.04.2014
Na  ulicy  Szkolnej  brak  jest
pojemników  na  odpady
segregowane

Protokół nr 34.2014 z Komisji
Strategii  i  Rozwoju  z  dnia
23.04.2014 r.

116. Piotr Barański            23.04.2014
Między ulicą Polną a Grunwaldzką
znajduje  się  ścieżka,  czy  można  ją
oczyścić i postawić kosz na śmieci

Protokół nr 34.2014 z Komisji
Strategii  i  Rozwoju  z  dnia
23.04.2014 r.

117. Mariusz Woźniak             23.04.2014 Na  ulicy  Wrocławskiej  brak  koszy
na śmieci

Protokół nr 34.2014 z Komisji
Strategii  i  Rozwoju  z  dnia
23.04.2014 r.

118. Sylwia Sobczak             23.04.2014 Zbite  lustro  w  Domasławicach  na
krzyżówce  wyjeżdżając  z  polnej
drogi 

Protokół nr 34.2014 z Komisji
Strategii  i  Rozwoju  z  dnia
23.04.2014 r.

119. Andrzej Obiegło            23.04.2014 Nagłośnienie na sali posiedzeń
Protokół nr 34.2014 z Komisji
Strategii  i  Rozwoju  z  dnia
23.04.2014 r.



120. Mieczysław Kowalski           23.04.2014 Czy  został  rozstrzygnięty  przetarg
na place zabaw

Protokół nr 34.2014 z Komisji
Strategii  i  Rozwoju  z  dnia
23.04.2014 r.

121. Piotr Barański            23.04.2014
Plac  zabaw  na  obiekcie  Harcówki
jest  niedokończony  i  ogólnie  teren
jest zaniedbany

Protokół nr 34.2014 z Komisji
Strategii  i  Rozwoju  z  dnia
23.04.2014 r.

122. Witold Szydełko            24.04.2014 Budowa chodnika  w Goszczu  przy
dwóch niebezpiecznych zakrętach

Protokół  nr  XXXV.2014  
z Sesji  Rady Miejskiej  z  dnia
24.04.2014 r.


